
REFERAT  

Skolebestyrelsesmøde– Stige Skole – 21. oktober 2024 kl. 17.00-20.00 

PUNKT BESKRIVELSE BESLUTNINGER 

1. Godkendelse af referat  

2. Økonomi v. Anette Brøndum Hvis der er et underskud, som der var sidste år, går det reelt ud over almen delen. Dvs. særlige indsatser, som 

vejledning, bibliotek. Sidste år havde Stige Skole 10 visiterede og i dette skoleår er det 6 visiterede.  

 

Fx skåret på 2-lære timer, samt en time underviserne har.  

Ny pulje til efter-videreuddannelse og vikartimer. Det betyder, at der bliver penge til en DSA (danske som andet 

sprog) vejleder.  

 

Vi kan i det nye år trække et personale ind til SFO i stedet for midlertidig ansættelse i FSFO.  

  

3. Nyt fra… 

- Forvaltning  

- Ledelse 

- Medarbejdere 

- Bestyrelsen 

- elevråd 

Forældremøder: Rigtige gode forældremøder. God opbakning generelt fra forældrene.   

 

Sammen om mangfoldig fritid:  

 

Ressourceteam: Data på konferencer. Arbejde på hvordan vi kan få mere elev og forældreinvolvering. Linda og 

Karin arbejder på nogle materialer, som børnene får med hjem.  

 

SFO: Der kommer et værksted mere i SFO. Og børnene spiser deres madpakker i værkstederne. Men der er en 

personale, som har deres primære opgave at få børn sendt hjem.  

 

Lektiemængde: Forskellen mellem Stige og Søhusskolen. Fx i matematik, er der på de tre skoler tre forskellige 

regnearter. Men der laves altid nogle test ved overgange. Og der er overgangsarbejde – og der bliver overleveret 

fagligt fra undervisere til Søhus.  

 

Julefesten: Er aflyst. Ærgerligt, men usikkert om diverse ombygninger vil stå færdigt, og en erkendelse af mangel 

på plads generelt. Der er tale om en høstfest i stedet.  



 

SFO i julen: at der ikke er en kendt person med. Men nu står det beskrevet på hjemmesiden, og det er i høj grad 

også et spørgsmål om ressourcer og at personalet kan holde fri hvert 3. år. 

4. Høringssvar - ny 

budgettildelingsmodel 

Bestyrelsen indstiller til at vi ikke udarbejder et høringssvar.  

5. UMR elevtrivsel:  

- Orientering om skolens 

undervisningsmiljørapport 

og handleplan 

UMR: skolens interne undersøgelse på elevtrivsel, som lægger sig op af den nationale undersøgelse. Rapporten 

kommer til at ligge på hjemmesiden.  

 

Måske første gang at OBS har svaret på undersøgelsen. 

 

Der skal som udgangspunkt først laves en ny rapport hvert 3. år. Men det kommer vi ikke til at vente på og vil 

løbende følge op når vi får nye tal.  

6. Kontaktforældre Der lægges op til en release når ombygninger er færdige. Evt slå det sammen med en fest.  

7. Velfærdens fundament og byggeri Toiletterne forventes færdigt uge 47.  

Madkundskab er nok først færdige i det nye år.  

Genopretningspulje: nyt tag på fløjen ved madkundskab og N/T.  

Renoveringspuljen: nye vinduer 

8. Bevægelsespolitik 
Hvornår skal gruppen mødes første 
gang? 
Deltagere fra skolen 

Linda, Kasper og Maybritt 

Arbejdsgruppen mødes 16-17.30.  

Fra bestyrelsen Mathilde og Trine. 

9. Medarbejder Et barselsvikariat for Line op.  

10. Kommende møde 

Dannelsesstrategi, 

antimobbestrategi 

 

 Evt.  Nye vikarer eller andre, et billede og en kort tekst.  

 

 

 

 

 


